
FAU-MØTE BÆRLAND SKOLE – REFERAT

MANDAG 12. FEBRUAR 19:30 

Sak nr Tema Vedtak

01 Siden sist.
Felles – Aketur for alle klasser 

1. klasse – Bamsesykehus, 100 dagers
fest. Veldig populært med
bamsesykehus. Har fått med
Chromebook hjem først nå. Godt at
man ventet med dette, synes flere!

2. klasse – Aketur, rollespill i Zippy
timen

3. klasse – Gymtime i akebakken 
4. klasse – Dinosaurutstilling for 3.

klasse, aketur og brettspill 
5. klasse – Aketur, kunsthistorie, vært

på kunstutstilling, laget kunst selv. 
6. klasse – Aketur, strikkecafé
7. klasse - Aketur

Tatt til info i møtet.

FAU er positive til at man fortsetter med å
vente med å ta Chromebook med hjem i
1. klasse.

02 Årshjul 2023/24, foreløpige FAU-samlinger: 
● 12.03
● 10.04
● 05.06.
● Noen datoer der flere av FAUs

medlemmer ikke kan være med? 

FAU-representanter og vara:
1. klasse – Kine Idland (vara Tore Glette

Iversen)
2. klasse – Elisabeth Goldwater (vara

Christoffer Carlsen)
3. klasse – Christer Bjærge-Nielsen

(vara Julia Haaland)
4. klasse – Trine Helland (vara Maria

Bjelland Berg)
5. klasse – Laila Holden (vara Oddvar

Lomeland)
6. klasse – Henriette Ørn- Dijkstra (vara

Silje Molvær)
7. klasse – Trine Lise Hendum (vara

Kine Havn) 

NB! Nye FAU-medlemmer bør være med
siste møte før sommer.



Roller og ansvar : 
● Leder – Ida 
● Nestleder/referent – Henriette 
● 17. mai-komite – Henriette og Kine 
● Skolemiljøutvalg – Ida, Trine Lise og

Trine 
● Kommunalt FAU – Elisabeth og

Christer 
● Kasserer – Laila 

Første halvår:
- Redd barna-aksjonen
Andre halvår:
-17. mai

03 FAU-representantenes hjørne:
● Annen skolefotograf – Lima foto

- Ida videresender mail til
Lise i admin.

● 17. mai; status, møte på onsdag.
Finne komité fra foreldremøter 3. og
4. klasse. Mangler 4 stk.

● Info fra Trine Lise om barnevakten
og familiesenteret, samarbeid med
andre FAU?

● Hva tenker vi å ta opp på
foreldremøtene i vår? Lage felles
plan for dette. 

● Dugnad gapahuk – prøve å komme i
gang når snøen er borte.

● Noe nytt fra kommunalt FAU. Ingen
tilstede som kunne referere.

● Andre saker fra trinnet: Språkbruk.
Bør tas opp på foreldremøter og i
klassene. Snakke om at man ønsker
tilbakemelding som foreldre dersom
barnet snakker stygt. Nettvett på
hvert foreldremøte.

Tatt til informasjon.

Komite til 17. mai tas opp på nytt i
foreldremøter 3. og 4.klasse.

Kari tar det med tilbake til lærerne og
snakker med Solås ang innlegg ang
nettvett – Familiesenter eller barnevakt.

Ta opp på foreldremøter:
Bærlandsforelderen. Hovedpunktene.
Diskutere i grupper.

04 Rektors hjørne: 
- Elevundersøkelsen; nasjonale tall. Bruker
den for å se over tid - Tendenser. Ligger
ganske likt med landet og Gjesdal.
- Kartleggingsprøver på Bærland: Nå er det
frivillig på 1.trinn, obligatorisk på 3. trinn.
1.trinnsprøver har gitt lite – derfor valgt å ta
bort.

Tatt til informasjon i møtet.



- Læringsmiljøprosjektet: Besøk i dag fra UIS
og læringssenter, statsforvalterrep m.m.
Tema: Blitt så vanskelig for barn og voksne å
stå i det som er tungt. Hva kan vi gjøre med
dette? Blir mange saker. Fagdager i mars.
- Status nyansettelser: 4-5 nye lærere.
- Retningslinjer SFO, presisert hva SFO kan
og ikke kan gjøre. Blir tatt opp i SU også. De
er også sendt ut til alle som har barn i SFO
- Dugnad akebakken – trær og busker som er
i veien, bør ryddes. Gi ansvar til et trinn? Kan
noen ta ansvar for dette? Se på dette til
høsten.

05 Annet 
● Økonomi

Ikke noe nytt her. Betaler premier til
bokuka.


